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Předmět Zasedání 5/2015–2018  

Datum  4. dubna 2016 

Místo  VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1): Marek, Vančurová, Zelenka, Kropáč 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2): Bič, Trávníčková, Zeman 

  Fakulta podnikohospodářská (F3): Mikan, Pavelka, Tyll 

  Fakulta informatiky a statistiky (F4): Berka, Chlapek, Vltavská, Bozděchová, Knettig 

  Fakulta národohospodářská (F5): Ševčíková, Váňa, Vondráček, Kinský, Korejs 

  Fakulta managementu (F6): Novák M., Kupka, Prchal 

  Jiné: Fiala  

Omluvení Novák T., Domoráková (F2), Novák J., Ondrčka (F3), Dvořák, Krbová (F6) 

Neomluvení Ročeň (F1) 

Hosté doc. Dvořák (prorektor), doc. Hnilica (prorektor), prof. Musílek (prorektor), RNDr. 

Nenadál, Ing. Svoboda (kvestor) 

Předsedal Berka 

Doba  13:00 – 15:25 

  

Program 

1. Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2016. 

2. Zpráva Výpočetního centra o zabezpečení počítačové sítě. 

3. Různé. 
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 Předmět jednání Typ 

 Předseda senátu Berka zahájil zasedání, vyzval k předložení návrhů k doplnění programu 
a následně předložil program čtvrtého zasedání AS VŠE ke schválení.  
 
Hlasování č. 5-1 o programu schůze: 
AS VŠE schvaluje program 5. zasedání dne 4. dubna 2016 v těchto bodech: 
1. Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2016. 
2. Zpráva Výpočetního centra o zabezpečení počítačové sítě. 
3. Různé. 
PRO: 23 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Program byl schválen. 

R 

1. Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2016 
 Kvestor VŠE Ing. Svoboda prezentoval návrh rozpočtu. V rámci prezentace komentoval 

východiska pro sestavení rozpočtu, metodiku jeho zpracování, základní parametry a konkrétní 
části specifikované v tabulkové části návrhu rozpočtu. 
Prof. Vančurová informovala senátory o jednání Finanční komise o návrhu rozpočtu. Finanční 
komise doporučuje AS VŠE po projednání schválit předloženou verzi rozpočtu. 
Po krátké diskusi AS VŠE hlasoval o návrhu rozpočtu. 
Senátor Vondráček opustil jednání v průběhu projednávání bodu 1. 
 
Hlasování č. 5-2 o usnesení AS VŠE dle § 9 odst. 1 písm. c) zákona č. 111/1998 Sb.: 
AS VŠE schvaluje Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2016. 
PRO: 22 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno.  

R 

2. Zpráva Výpočetního centra o zabezpečení počítačové sítě 
 Ředitel Výpočetního centra (VC) RNDr. Nenadál seznámil senátory se Zprávou Výpočetního 

centra o zabezpečení počítačové sítě. Ke zprávě proběhla diskuse. Součástí diskuse byla také 
problematika školení zaměstnanců v oblasti počítačových hrozeb. 
Senátorka Ševčíková se dostavila v průběhu projednávání bodu 2. 
Senátoři Tyll, Kinský, Knettig, Vltavská a Korejs opustili jednání v průběhu projednávání bodu 
2. 
 
Hlasování č. 5-3 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE bere na vědomí Zprávu Výpočetního centra o zabezpečení počítačové sítě.  
PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 0 
Usnesení bylo schváleno. 

R 
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Hlasování č. 5-4 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE žádá Výpočetní centrum o průběžné informování akademické obce a ostatních 
pracovníků VŠE o aktuálních hrozbách pro počítačovou síť VŠE. 
PRO: 16 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 2 
Usnesení bylo schváleno. 

Ú 

Hlasování č. 5-5 o usnesení AS VŠE: 
AS VŠE doporučuje vedení VŠE připravit školení zaměstnanců a vedoucích pracovníků v oblasti 
počítačových hrozeb. 
PRO: 15 
PROTI: 0 
ZDRŽELI SE: 3 
Usnesení bylo schváleno. 

Ú 

3. Různé 

 Ing. Skočdopolová krátce představila intranet AS VŠE. P 

Předseda senátu Berka uvedl, že na příštím zasedání AS VŠE bude třeba jmenovat hlavní 
volební komisi. Z toho důvodu osloví fakultní senáty, aby navrhli kandidáty na členy hlavní 
volební komise. 

I 

Senátor Mikan navrhl, aby usnesení AS VŠE byla zveřejňována s předstihem před schválením 
zápisu. Senátor Zeman konstatoval, že to odporuje to předpisům. Kvestor Svoboda navrhl, aby 
usnesení byla přednostně neoficiálně zaslána těm, kteří jsou o něco žádáni. 

I 

Senátor Mikan uvedl, že bude třeba upravit vnitřní předpisy školy dle nového vysokoškolského 
zákona. Položil otázku na legislativní komisi, zda má smysl nyní předkládat ke schválení 
pozměněný vnitřní předpis fakulty, aniž by byla hrozba, že se bude muset během září 
přepracovávat. Senátor Zeman (předseda legislativní komise) odpověděl, že nemá.  
Kvestor Svoboda uvedl, že účinnost nového vysokoškolského zákona by měla být od 1. 9. 2016 
a VŠ mají rok na změnu vnitřních předpisů. Pokud fakulty potřebují měnit např. statut dříve, 
ať tak učiní. Prorektor Dvořák uvedl, že prorektor Fischer připravuje materiál mapující změny, 
které se budou VŠE týkat. Změny předpisů by měly probíhat koordinovaně. 

I 

Předseda AS VŠE ukončil zasedání. Termín dalšího zasedání AS VŠE byl předběžně stanoven 
na 9. 5. 2016 od 13 hodin. 

I 

V případě nejasností je třeba zápis vykládat ve smyslu pořízeného audiozáznamu, který je součástí zápisu. 
 

V Praze dne 4. dubna 2016 

 

prof. Ing. Petr Berka, CSc. 

předseda AS VŠE 

Ing. Veronika Skočdopolová, Ph.D. 

zapisovatelka 


